
Beste , 
Ik kan geen e-mail adres vinden wie ik kan benaderen bij de PS, dus heb dit e-mail adres gekozen. 
 
In april beginnen de werkzaamheden bij de A7 bij Purmerend hetgeen enorme hinder gaat geven en 
gebruik van andere (sluip) wegen. 
De Purmerenderweg tussen Oosthuizen en Purmerend zal zo goed als zeker door duizenden tot 100 
duizenden bestuurders worden gekozen als alternatief voor de A7. 
Dit is een 1 baans weg en is absoluut niet berekend op zoveel verkeer en zeker niet op zoveel vracht 
verkeer. Daarbij komt dat hulpdiensten niet of nauwelijks oa Oosthuizen kunnen bereiken door het 
verkeer dat hier zal gaan rijden.Tevens krijgt Oosthuizen het enorme extra verkeer te verwerken 
vanaf de N247 in de richting van de Purmerenderweg ! Niet alleen overlast en onbereikbaarheid voor 
bewoners van Oosthuizen levert dit op , maar ook voor ambulances , brandweer en politie naar 
Oosthuizen levert dit onbereikbaarheid op ! Worden hierin maatregelen genomen dat het verkeer 
van de A7 niet over de Purmerenderweg rijdt ??! 
Het gaat hier behalve over overlast en onbereikbaarheid ook over veiligheid namelijk. 
Ik heb deze mail ook naar Rijkswaterstaat gestuurd en de gemeente Edam Volendam. Iemand zal de 
verantwoordelijkheid en maatregelen moeten nemen. 
 
Mvg 
De heer Selier  
Oosthuizen  
 


